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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:403 Bank-id vid spel på olicensierade och utländska spelbolag 

Det är i dag möjligt för spelbolag som saknar svensk licens att använda sig av 
överföringar från svenska banker och av bank-id.

För en spelare kan möjligheten att logga in med bank-id uppfattas som en 
trygghet och ge en falsk bild av bolagets legitimitet. 

Redan i dag är kanaliseringsgraden till licensierade svenska spelbolag 
problematiskt låg, och strävan bör ständigt vara att den ska öka. 

Det har nu gått fem år sedan spelmarknaden omreglerades, och det är hög tid att 
se över följderna av omregleringen och i vilka delar som lagstiftningen kan 
justeras alternativt förstärkas. 

Jag vill därför fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Avser statsrådet att driva på för att svenska banker ska ta bort möjligheten att 
använda överföringar och bank-id vid spel på olicensierade spelbolag? 

………………………………………

Azadeh Rojhan (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-06
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


